
   

Besluitenlijst presidium van 23 november 2023 
 

Voorzitter:  J. Wezenbeek 
Aanwezig: P. Raijmaekers, B. Taher, S. Hamans, C. van Leerzem,  

A. Gepkens, M. Nefs, A. Raggers, B. Rommens 
Griffie:  E. van der Mark, R. Dam 
Afgemeld: H. van Midden, C. Villée, S. Bozkurt 
 
1. Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. 
 
a) Datalek 

In een bijlage bij een raadsvoorstel stonden persoonsgegevens. Deze gegevens (een adres) 
waren niet onleesbaar gemaakt; het document was niet ‘achter een slotje’ gezet. Hierdoor is 
sprake geweest van een kort datalek. Dit is inmiddels hersteld en er zijn excuses aan de 
betrokkene gemaakt. 

b) Woo-verzoek 
In relatie tot het dossier Cloetta is er een Woo-verzoek ingediend. De meeste documenten 
zijn in beheer van het college, 1 document is in beheer van de raad. De bevoegdheid om op 
Woo-verzoeken, die betrekking hebben op documenten in beheer van de raad, heeft de raad 
aan het college gedelegeerd. Het college heeft de griffier gevraagd of het betreffende 
document verstrekt kan worden en dat is het geval. Het college zal het verzoek afhandelen. 

c) Procesvoorstel RES 
Omdat er nog geen overzicht is van de vaste leden van de commissie Ruimte is de 
fractievoorzitters gevraagd of de commissie Ruimte in kan stemmen met het procesvoorstel 
RES. Het is wenselijk dat door de fracties wordt doorgegeven wie van hun fractie vaste leden 
van de commissie Ruimte zijn. 

d) Aanpassing werkschema 
Hoewel tot nu toe het presidium het werkschema vast stelt is dit op basis van het RvO een 
taak van de agendacommissie. De agendacommissie zal dat daarom vanaf nu doen te 
beginnen met een wijziging van het werkschema om na vaststelling daarvan het spoorboekje 
te verwerken. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda is vastgesteld. 
 

3. Vaststellen besluitenlijst 25 oktober 
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Werkgroep Raads2daagse 

De werkgroep heeft het presidium een tussentijdse koppeling gegeven. Het presidium is hiermee 
akkoord.  
 
De werkgroep heeft het presidium de vraag voorgelegd of burgerraadsleden voortaan welkom 
zijn bij de raads1daagse en raads2daagse, zoals de Roosendaalse Lijst heeft verzocht. Het 
presidium is van mening dat de raadsdagen puur voor raadsleden zijn bedoeld. Voor 
burgerraadsleden zal een aparte ‘terugkoppelingsbijeenkomst’ worden georganiseerd over de 
uitkomsten en afspraken uit de raadsdagen. 
 
De raads2daagse is in de jaarplanning gesteld op 19 en 20 april. Omdat deze periode midden in 
de procedure voor de nieuwe burgemeester valt, besluit het presidium de raads2daagse te 



verplaatsen tot na het zomerreces. 
 

5. Budget procedure burgemeestersbenoeming 
Het presidium stemt in met het kostenoverzicht en de wijze van verantwoorden. 
 

6. Kosten verlenging inhuur griffie 
Het presidium is akkoord met de verlenging van één maand van secretariële ondersteuning. 
 

7. Opzet Samen stellen we de kaders en Politieke beschouwingen 
Het presidium is akkoord met de organisatie van SBWDK en Politieke beschouwingen ‘nieuwe 
stijl’. Wel vraagt het presidium aandacht om meer mensen en anderen dan de ‘usual suspects’ te 
laten deelnemen. 
Daarnaast is de suggestie gedaan om het buiten het Huis te organiseren, bijvoorbeeld jaarlijks in 
een ander dorp of wijk. 
 

8. Geheimhoudingsregister 
Het register komt een volgende keer terug op de agenda van het presidium. Aangezien de 
agenda en stukken van het presidium voortaan openbaar zijn, zal de griffie uitzoeken hoe met 
dit agendapunt omgegaan kan worden. 
 

9. Functioneren raad, commissie, burgemeester en griffier 
 
a) Terugblik vorige vergaderingen 

▪ In vergaderingen nog teveel te zien dat een tweede spreektermijn wordt gebruikt als 
korte eerste termijn. De tweede termijn is om te reageren op de eerste termijn. De 
presidiumleden wordt gevraagd hiervoor aandacht te vragen in hun fractie. 

▪ Het presidium is niet akkoord met de ingebrachte suggestie om bij de bij de 
begrotingsbehandeling de volgorde van spreektermijnen te bepalen op volgorde van 
fracties die een motie hebben ingediend. 

▪ Er is behoefte aan meer ruimte in de begrotingscyclus tussen de commissie en raad. 
Hetzelfde geldt voor stellen en beantwoorden van technische vragen. Dit verzoek zal 
worden overgebracht aan het presidium. 

▪ Er wordt aandacht gevraagd om tijdens vergaderingen respect voor alle deelnemers 
te houden. Wanneer dit niet het geval is, moet de voorzitter worden ingeschakeld. 

▪ Bij de begrotingsvergadering bestond de tweede termijn uitsluitend uit 
stemverklaringen. Hoewel dit niet de bedoeling is, is dit gebruik zo gegroeid. 
 

b) Integriteit 
Geen onderwerpen 
 

10. Rondvraag 
 
a) Om voedselverspilling te voorkomen, zal in het vervolg vooraf geïnventariseerd worden wie 

er gebruik wil maken van een maaltijd.  
 

11. Sluiting 


